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Cena za pronájem hřiště radní doslova šokovala
Máte zájem o benarské škvárové hřiště?   p ronajímá samo město. Vím, že benešovská 
My vám ho pronajmeme! Tak právě  r ad ni ce  m ěl a z á jem   o o d ku p hřiště, ale to by 
s takovou nabídkou přišel v minulých dnech pro nás bylo nevýhodné. Nabízeli jsme ho 
správce konkurzní podstaty zkrachovalého společně s budovou Benaru. Prodejem 
textilního podniku Benar. Nabídka samotného hřiště bychom majetek bývalého 
směřovala na benešovskou radnici. A kdo si Benaru znehodnotili," hájí se správkyně 
myslí, že šlo o vstřícný krok benešovským konkurzní podstaty Ludmila Štěpková.  
sportovcům, kdy půjde o pronájem plochy   Po negativní odezvě z města, oslovil 
za symbolickou částku, je na omylu. Částka, správce konkurzní podstaty stejnou 
za kterou ho chtěli věřitelé městu nabídkou také Městský sportovní klub 
pronajmout, vedení radnice doslova Benešov nad Ploučnicí. „Pro MSK je návrh 
šokovala.  rovněž nepřijatelný. Jejich rozpočty jsou 

„Za škvárového fotbalového hřiště po nás většinou našponované. Ani kdyby věřitelé 
chtějí 100 korun za jeden metr čtvereční bez snížili částku za pronájem na polovinu,    
DPH, což by měsíčně dělalo přibližně  k lu b  by  s i t o nemohl dovolit," říká starosta. 
60 tisíc korun. V přepočtu na roční platbu by Správkyně se dalšímu jednání o ceně 
pak šlo o částku kolem 700 tisíc. Za takovou pronájmu nebrání. "V příštím týdnu            
cenu se v našem městě prodávají pozemky   se sejdeme s vedení sportovního klubu         
k podnikání," kroutí hlavou nad takovou a budeme o výši pronájmu jednat," doplnila 
nabídkou benešovský starosta Karel Štepková. 
Vrbický. Správce konkurzní podstaty oslovil Dříve Benar hřiště pronajímal sportovcům 
město formou dopisu, jehož přílohou byla za symbolickou cenu. Město přitom 
připravená smlouva o pronájmu hřiště. financuje veškerou údržbu plochy. 
„Nabídku jsme samozřejmě odmítli. Částka „Doufám, že se situace uklidní a věřitelé      
je pro nás nepřijatelná. Navíc pokud vím, se nad návrhem ještě zamyslí a pomohou tak 
hřiště využívají fotbalisté pouhé tři až čtyři sportovcům v našem městě. Pokud bychom 
měsíce v roce, nejčastěji v zimních měsících, se na jiném řešení nedohodli, fotbalisté by   
jinak trénují na trávě," vysvětlil starosta. se se zimním tréninkem museli přesunout    

"Naše nabídka byla samozřejmě k diskuzi. na hřiště nad základní školou," doplnil 
Při výpočtu výše pronájmu jsme vycházeli    starosta. 
z obvyklých částek, za které pozemky     (ah)

§ Stavbu předají firmě už brzy.            

O  n o v é  s o c i á l n í  z a ř í z e n í                        

v benešovském městském kině se 

postará firma Elecom. V těchto dnech 

se na radnici připravuje smlouva a poté 

d o j d e  k  p ř e d á n í  s t a v b y .  

V souvislosti s přestavbou kina           

na multifunkční zařízení bylo nyní 

vyhlášeno poptávkové řízení také       

na rekonstrukci elektroinstalace. 

§ Čeká se na vhodný dotační titul.      

Na vypsání vhodného dotačního titulu 

čekají na benešovské radnici dva 

kompletně zpracované projekty.          

V první řadě jde o tzv. Seniorské 

bydlení, které by mělo vzniknout

v budově bývalého učiliště. Mělo by 

zde vzniknout celkem 9 bytů 

s bezbariérovým přístupem a místností 

pro lékaře a sestru. Dalším projektem, 

který stojí ve frontě na vhodný dotační 

titul, je výstavba nového Klubu 

důchodců a fitness centra. 

§ Služby města připravili hřbitov  

na Dušičky. Pracovníci služeb města 

mají i v těchto dnech plné ruce práce. 

Sekačky na trávu vyměnili za hrábě 

a  v ě n u j í  s e  h r a b á n í  l i s t í  

v nejrůznějších částech města.         

K u s  p r á c e  o d v e d l i  t a k é                         

na „předdušičkovém" hřbitově, kde se 

postarali o pokácení starých tújí a úklid 

celého prostranství před svátečním 

dnem.

Krátce  z města

Foto: Radek Lekner
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Podle posledních statistik děčínského 
úřadu práce nezaměstnanost v Benešově     
nad Ploučnicí mírně klesla. Na konci září      
se pohybovala mírně nad hranicí třinácti 
procent. Počet lidí bez práce klesnul z 301 na 
číslo 293. Přibylo však nezaměstnaných 
mužů. V srpnu jich na úřad práce docházelo 
128 ,  v  zá ř í  pak  už  ce lkem 136 .  
Nezaměstnaných žen naopak ubylo.              
V posledním letním měsíci shánělo práci 173 
uchazeček, nyní už jich je "pouze" 157. 
V po rovnán í  s  o s t a tn ími  obcemi                    
na Benešovsku se v tabulce nezaměstnanosti 
držíme na sedmém místě. 

Nejnižší nezaměstnanost si stále udržuje 
obec Starý Šachov. Bez práce tu jsou pouze 
čtyři lidé. Nejhůře jsou na tom stabilně 
Merboltice (21, 43 %) a Valkeřice (19, 14 %). 
Ostatní obce z našeho okolí jsou na tom 
s nezaměstnaností následovně: Horní 
Habartice hlásí číslo 8, 95 % a pod desítku     
se dostala i Velká Bukovina se svými 9, 57 %. 

Ve Verneřicích klesla z původních 12, 35   
na 11, 64 % a práci tak hledá rovných 66 lidí. 
S poměrně vysokou nezaměstnaností bojuje 
i Heřmanov. Z 218 ekonomicky aktivních 
obyvatel hledá prostřednictvím úřadu práce 
celkem 41 občanů. 

    (ah)

Státní zámek v Benešově nad Ploučnicí   v š echny zásahy zvládnout tak, abychom 
si k úspěšné rekapitulaci končící letošní v tomto paláci mohli umístit už v příštím roce 
návštěvní sezóny může připsat i prospěšné nové expozice,“ poznamenal správce zámku.

Své místo ve Volfově paláci najdou sbírky proměny tamního areálu. Především             
hodin. Ty má zámek ve svém depozitáři,      se podařilo zvládnout kompletní rekonstrukci 
ale možná některé exponáty do Benešova střech na  takzvaného Dolního zámku.
dorazí podle potřeby i z jiných památkových „Dřívější šindele nahradily tašky a myslím,     
objektů. Expozice totiž zabere čtyři určené že nové zastřešení se stalo důstojnou vizitkou 
místnosti. Vedle sloupkových a kazetových areálu. Šlo o akci za více než sedm milionů 
hodin půjde i o několik historických unikátů. korun a samozřejmě máme v plánu vyměnit
„Určitě se mezi ně zařadí dřevěné a také i střechy na objektech Horního zámku. 
papírové ukazatele času,“ připomněl Zdeněk Protože ale půjde opět o několikamilionovou 
Henig. K plánům na příští rok patří i pořádání investici, tak zatím nevíme, jestli se to podaří 
pravidelných sezónních nebo celoročních třeba už v příštím roce,“ uvedl benešovský 
výstav ve zrekonstruovaných prostorách kastelán Zdeněk Henig.

Kromě nových střech se podařilo  p rv ní ho  p at ra  H or ní ho  zámku. Zázemím pro 
do místností ve Volfově paláci osadit zpět oživení kulturního života ve městě se stal 
malované kazetové stropy ze šestnáctého i velký sál bývalé hospodářské budovy 
století. Řemeslníci tam také ukončili opravy zámku, kde se už letos uskutečnilo několik 
elektroinstalace. Ještě je potřeba upravit úspěšných koncertů. 

            (pes, dd)podlahy. „Předpokládáme, že se podaří 

samotné práce by se podle odhadů Zateplení benešovské školní jídelny, 
uskutečnily v druhé polovině příštího roku. výměnu oken a otopné soustavy možná 

    (ah) zaplatí Ministerstvo životního prostředí 
České republiky. Právě tam totiž radnice 
podala žádost o dotaci. Veškeré práce by měly 
stát kolem 3 miliónů korun „Město by se      
na financování podílelo deseti až patnácti 
procenty,“ uvedl starosta Karel Vrbický.  
Radnice svoji žádost dostala do první vypsané 
vlny a nyní očekává další vývoj. Pokud by 
peníze do městské kasy z ministerstva přišly, 

Fotografiemi se vracíme na začátek 
školního roku, kdy strávníky přivítala jídelna 
v novém kabátě. Na prvním snímku je 
elektrikář Roman Pavlů při přípravě            
na provoz nového konvektomatu (zařízení     
pro přípravu jídla). Na druhém je pak vedoucí 
školní jídelny Irena Iva Kolářová,             
která ukazuje na nové vkusné obklady.

Nezaměstnanost mírně klesla 

Zateplení jídelny možná zaplatí projektové peníze

Benešovský zámek chystá další proměny

Pracovníci Služeb města pod vedením pana 
Ivana Neliby dokončili úpravy stezky          
do městské části Ovesná. Rekonstrukce 
respektuje přírodní ráz této cesty, která je 
denně využívána občany Ovesné i pěšími 
výletníky.

Došlo k celkovému rozšíření cesty, osazení 
d ř e v ě n é h o  z á b r a d l í ,  o d s t r a n ě n í  
nebezpečných míst s kluzkými kameny, bylo 
vybudováno nové odpočinkové místo, 
osazeny dvě lavičky. V nejméně schůdném 
místě byla cesta rozšířena dřevěnou 
palisádou.

      (rl)
 

Upozornění: Na cestu je zákaz vjezdu 
motorových vozidel, prosíme především 
majitele terénních motocyklů a čtyřkolek,   
aby tento zákaz respektovali a cestu neničili.   

        Děkujeme!

Cesta na Ovesnou je hotová

Hasiči zdolávali požár benešovského zámku
Krátce po deváté hodině dopolední bylo 

v sobotu 13. října oznámením požáru 
Státního zámku v Benešově nad Ploučnicí 
zahájeno společné námětové cvičení pěti 
hasičských oddílů. Kromě profesionálních 
hasičů z Děčína se cvičení zúčastnily i sbory 
dobrovo lných  has i čů  z  Benešova                
nad Ploučnicí, Dolních a Horních Habartic 
a Markvartic.Cvičení mělo za úkol prověřit 
kromě připravenosti jednotek, dojezdových 
časů, rychlosti zásahu, sladění komunikace 
i možnost dálkové dopravy vody. Ta byla totiž 
čerpána na velkou vzdálenost a se značným 
výškovým převýšením z řeky Ploučnice.

      (rl)
Foto: Radek Lekner

 Foto: Alena Houšková

Poděkování
Ráda bych poděkovala Městskému úřadu 

a Službám města Benešov nad Ploučnicí      
za úpravu stezky pro pěší z Ovesné              
do Benešova. Tato úprava nám velmi usnadní 
cestu k lékaři a za nákupy.

          Libuše Procházková, Ovesná
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Celkem pětadvacet dětí přivítala v sobotu 
20. října 2007 členka rady města Benešov   
nad Ploučnicí Hana Franclová v obřadní síni 
benešovské radnice. Pozvání na tradiční 
slavnostní vítání občánků přijali rodiče 
celkem dvanácti holčiček a třinácti chlapců.   

Další vítání občánků je naplánováno          
na měsíc květen.  

     (rl)
Na snímku rodina Práškova.

                         Foto: Radek Lekner

a stromek briskně odstrojily. Slavnostní Zřejmě netrpělivé očekávání letošních 
rozsvícení vánočního stromu na náměstí vánočních svátků podpořilo aktivitu 
s navazujícím adventním koncertem            a lidovou tvořivost občanů, kteří již v noci 
na Horním zámku tak proběhne dle plánu z 30. na 31. října předčasně ozdobili 
přesně za měsíc v pátek 30. listopadu.benešovský vánoční strom. Rozhodli           

se nečekat na aktivitu města, převzali 
Do doby uzávěrky se nám nepodařilo iniciativu a za cíl svého snažení si vybrali 

zjistit, zda-li náhodou autoři díla netrpí vzrostlý smrk v parku pod bílou školou na 
zvláštní fetišistickou úchylkou.strategickém místě hned vedle památníku, u 

        (rl)silnice. 
Za vánoční ozdoby si v zápalu své 

improvizace vybrali textil připravený          
na odvoz v recyklačních pytlích před jedním 
z domů na Děčínské ulici. Stromek tak 
zkrášlily kabát, kalhoty, trička, ale i dámské 
kombiné či podprsenka. 

Jejich pozornosti neunikla ani výzdoba 
blízkého okolí - pod stromkem nechali po 
vzoru ježíška vánoční dar - kupu vybraného 
oblečení, park pak zdobily přes lavičku 
úhledně přehozené zánovní tepláky.

Na  ak t iv i tu  naš ich  spo luobčanů  
zareagovaly Služby města, které v tomto 

                    Foto: Radek Lekneroboru netrpí konkurenci. Nenechaly si to líbit 

Vánoční smrk ozdoben v předstihu V Habarticích pouštěli draky
Více než tři desítky draků se sešly v sobotu 

13. října na dolnohabartické drakyádě.       
Pro děti nejen z vesnice, ale i pro další 
příchozí, mezi nimiž nechyběly ani 
benešovské děti,  ji uspořádala místní 
základní škola společně s obecním úřadem. 
Program začal na fotbalovém hřišti soutěží     
o nejkrásnějšího vlastnoručně vyrobeného 
draka. 

„Tuto kategorii vyhrála Karolínka 
Šafaříková. Přiznala se, že s konstrukcí jí 
pomáhal dědeček, ale zbytek už prý vyráběla 
úplně sama. Druhá soutěž se zaměřila           
na nejvýše létajícího draka. V té vyhráli úplně 
všichni. I dospělí si dokázali hrát jako děti. 
Moc se nám to líbilo," řekla jedna 
z organizátorek Mgr. Jaroslava Ležalová. 
Závěr odpoledne pak patřil opékání buřtíků 
a drobným soutěžím o ceny například 
ve cvrnkání kuliček nebo jízdě na koloběžce.

    (ah)

Radnice: Přivítali jsme pětadvacet dětí!

O zajímavostech Benešova nad Ploučnicí 
se nyní dozvědí i lidé například z Nizozemí, 
Dánska, Turecka, Mexika či Japonska. 
Pomůže k tomu mapa Severozápadních Čech, 
která vyšla v nákladu 40. 000 kusů ve třech 
jazykových mutacích díky podpoře agantury 
CzechTurism a Ministerstva zahraničních 
věcí ČR. Její distribuce je zajištěna 
v 82 městech 67 zemí světa. Propagaci našeho 
města zafinancoval soukromý sponzor. Rada 
města o tento druh reklamy totiž zájem 
neprojevila. Mapy jsou k dispozici v české, 
anglické i německé verzi. Pokud byste o ně 
m ě l i  z á j e m ,  k o n t a k t u j e  k a n c e l á ř  
místostarosty. Právě on se totiž myšlenky na 
světovou propagaci našeho města nechtěl 
vzdát, vzal si věc za svou a o získání sponzora 
se postaral sám. 

    (ah)

Dozvědí se o nás i v zahraničí

Věřící na návštěvě v Heidenau
Část věřících z naší farnosti byla pozvána a moderních kapel. Slavnost vyvrcholila 

na vzácnou návštěvu do své partnerské v  neděl i  28 .  10 .  2007 společnou
farnosti v Heidenau u příležitosti posvěcení slavnostní mší svatou, při které se děkovalo 
k o s t e l a  S v.  G e o rg e  v  H e i d e n a u .  za krásné společně prožité chvíle s přáním 
Při této  události byli přítomni starosta Božího požehnání do našich farností. 

Zástupci našeho farního společenství Heidenau - Michael Jacobs, pffarrer 
vzorně reprezentovali naše město, předali Dr. Michael Kleiner, Herr pffarrer Peter Opitz 
kytici krásných květů, prezenční dar a další představitelé všech jejich partnerských 
a suvenýry. Setkáváme se pravidelně 3-4x měst. 

Slavnost začala v sobotu 27. 10. 2007 ročně v době velikonoční, na pouť a v adventu 
velkým setkáním v 17 hod v kostele  v   B en eš ov ě   na d  P lo učnicí a v říjnu 
až  do 18.30 hod. Po setkání v kostele byla vHeidenau. 

Už nyní se těšíme na další setkání, které slavnostní večeře  v sále na faře asi             
bude 8. 12. 2007 u nás v Benešově n. Pl.pro 200 lidí. Pak následoval večerní program 

    Za farnost Lída Šumová- divadlo, estráda a vystoupení dechových 
Ve čtvrtek 25. 10. 2007 proběhla 

v tělocvičně na Sokolském vrchu první 
zkušebn í  burza dětského  oblečení ,          
kterou uspořádaly členky občanského 
sdružení Medvídek Ben. Od 6 prodávajících 
(návštěvnic mateřského centra) bylo přijato 
k prodeji 140 věcí. Svého nového majitele      
si našlo 28 kusů oblečení a bot. 

Na jaře příšho roku plánují členky sdružení 
burzu uskutečnit ve větším měřítku, prodávat 
by se tak mohlo nejen oblečení a boty,           
ale např. i hračky a drobné sportovní 
vybavení. 

Marcela Jansová

Minibazar nabízel dětské
oblečení i obuv

3x poděkování z Medvídka Bena
Chtěli bychom touto cestou poděkovat    Po s lední a neméně důležité poděkování 

za výrobu nájezdu pro kočárky do tělocvičny míří ke členům Městské rady a Městského 
na Sokolském vrchu. Díky patří vedoucímu zastupitelstva Benešov nad Ploučnicí 
Služeb města Benešov nad Ploučnicí Ivanu za podporu při vzniku mateřského centra,
Nelibovi, který na naši prosbu reagoval téměř  za ochotu při hledání vhodných prostor         
okamžitě. a za řešení technických problémů,             

Super práci odvedl i Milan Čech, který nám které otevření centra předcházely. 
vyrobil do centra vrátka na schody a zvýšil tak 

         Marcela Jansová a Kateřina Sukovatábezpečnost dětí, které centrum navštěvují. 



Martin Tojmar politiky mě vlastně přivedl zájem o obchvat 
 Rodina: máme dvě dcery - 6-ti letou Anetku  Benešova. Silnice I/13 by se měla celkem 
a 4-letou Danielku. elegantně vyhnout městu, ale s rizikem 
Věk: 35, bez politické příslušnosti. zničení zdrojů pitné vody. Zůstává otázkou, 

zda by se nám více vyplatila varianta 
přemostění města. 

Samozřejmě mě zajímá celkový rozvoj 
města.

Představte si, že nyní máte k dispozici 
prostředky k tomu, abyste Benešov         
nad Ploučnicí změnil k lepšímu. Mohl 
byste ale napravit jen jednu jedinou věc. 
Která by to byla?

Rozvoji i lidem u nás by dle mého soudu 
nejvíce pomohla prosperující firma se sídlem 
v našem městě, zaměstnávající co nejvíce 
občanů Benešovska. Proto, kdybych měl 
prostředky, o kterých mluvíte, investoval 
bych je do vybudování prostor pro firmu nebo 

Můžete se našim čtenářům blíže firmy, které by měly zájem u nás podnikat. 
představit? 

V Benešově, na Táborském vrchu žiji    P ok u d byste naopak mohl z našeho 
od narození. V roce 1990 jsem vystudoval města něco vymazat, o co by šlo?
SPŠ Strojní v Děčíně a v loňském roce jsem Smog. Opravdu mě nejvíce trápí,              
dokončil bakalářské studium na Ústavu že od října do dubna je Benešov zahalen 
techniky a řízení výroby v Ústí nad Labem. v inverzním oparu. Je to samozřejmě dáno 
Pracoval jsem ve Feroxácké opravně, údolní polohou města. Ale rád bych, aby se 
prodával nitě v Chřibské, nosil jsem modrý zamysleli nad tím, co musí dýchat naše děti 
baret v bojující Jugoslávii a mistroval v nyní všichni, kteří bez ostychu pálí PET láhve 
již neexistujícím děčínském Balcke-Dürru. a jiný odpad. V této souvislosti jsem              
N y n í  m á m  n a  s t a r o s t i  s v a ř o v á n í   n a  z as tu pi te ls tv u  p ož á da l  o db o r  VŽP             
v Benešovském Bronswerku. o posouzení možnosti rozšíření plynofikace    

Před rokem 2001 jsem s kamarády navštívil v souladu s naplánovaným budováním nové 
a většinou na kole projel nádherná místa jako kanalizace.
např. Norsko, Zakarpatskou Ukrajinu, Island, 
Keňu, Bulharsko nebo Makedonii. Trávíte svůj volný čas aktivně?

Pokud se počítá práce na rodinném domku 
Jaká problematika města je vám jako k aktivním činnostem, tak ano. Na sport 

zastupiteli nejbližší? si času moc nenajdu. I když letos jsem díky 
Abych řekl pravdu, tak nemám vyhraněný bráchovi a Milanovi Myšíkovi opět oprášil 

zájem o jednu problematiku. Do komunální horolezecké lano. 
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Cvičná horolezecká stěna vyrostla v těchto horolezci postavit v druhé části tělocvičny 
dnech v tělocvičně na Sokolském vrchu. stěnu další, na které by si na své přišli i méně 
Na svědomí ji mají členové Horolezeckého zkušenější lezci. 

                                                             (ah)oddílu Benešov nad Ploučnicí. „Je určená pro 
lezení bez jištění a na své si tam přijdou 

Zaujal vás tento text?horolezci, kteří už mají s tímto druhem lezení 
Pak je zde kontakt na členy horolezeckého alespoň nějaké zkušenosti,“ vysvětlil Petr 

klubu: Jansa z horolezeckého oddílu. 
P e t r  J a n s a  –  6 0 6  8 8 3  4 7 3 ,  Prozatím je stěna ve zkušebním provozu. 

pe.jansa@seznam.cz.Po něm by ji chtěl oddíl otevřít i pro zájemce 
z řad veřejnosti. „Plánujeme dva dny v týdnu 

Pozn. redakce: V příštím vydání 
pro veřejnost a v ostatní dny pro potřeby 

Benešovských novin se dočtete více o tzv. 
oddílu. Pokud k nám přijde úplný nováček, 

Boulderingu, což je jedna z nejmladších 
rádi ho do všeho zasvětíme. Stěnu jsme 

lezeckých disciplín, která je specifická 
budovali svépomocí, a proto bude také vstup 

lezením krátkých technických úseků bez lana 
na stěnu zpoplatněn. Nepůjde o žádné 

a jiných jistících nebo bezpečnostních prvků.
horentní sumy, spíš o symbolické částky. 
Přemýšlíme nad dvacetikorunou. Část z takto Poděkování
vybraných peněz by putovala do pokladny Děkujeme manželům Kolesovým             
Městského sportovního klubu a zbytek by se za obrovskou trpělivost, kterou s námi měli, 
investoval do rozšiřování stěny,“ uvedl Jansa. při tom, když jsme v tělocvičně stěnu 
Prozatím totiž stěna zabírá pouze levou část budovali.    
zadní stěny tělocvičny. V budoucnu plánují   Horolezecký oddíl Benešov nad Ploučnicí

Na Sokoláku vyrostla horolezecká stěna

Znáte naše zastupitele?

Do nedávna museli benešovští horolezci              
za tréninkem vyjíždět do jiných měst. U nás 
něco takového chybělo. Nejbližší stěna je        
v děčínské Besedě.  Na snímku je při tréninku 
Jaroslav Boucký.

                                 Foto: Alena Houšková

pokračování ze str. 1

§ Svoz odpadů každý sudý týden.  

Svoz recyklačních pytlů proběhne 

v  ú t e rý  13 .  a  27 .  l i s t opadu  

a 11. prosince. Prosíme občany 

o dodržování pokynů vytištěných na 

pytlích, tzn. správný způsob třídění.

§ Hasičská avia dostala nový kabát. 

Sbor dobrovolných hasičů nově 
zrekonstruoval s přispěním města svou 
avii. Dostala nový kabát a to jak 
venkovní tak i vnitřní. 
§           

           (ah, rl)

Krátce  z města

Foto: Vladimír Žákovič

Výměna bytu
Vyměním státní byt 2+kk

 v panelovém domě 

v Praze 9 za byt 1+1 

nebo garsonku 

(obecní nebo družstevní) 

v Benešově nad Ploučnicí. 

Tel. : 731 115 539
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Poznámka: Upravená verze platnost nájemní smlouvy na dobu RaM po projednání neschválila: Nerudova ul. Benešov n. Pl. 
- neschválila pronájem prostranství - bere na vědomí návrh starosty z důvodu dodržení přiměřenosti neurčitou. /4/

- schválila uzavření dodatku  u  že le zn ič ní ho  p ře jezdu za účelem města na změnu pravidel prodeje rozsahu zveřejňovaných osobních 
ke smlouvě o nájmu nebytových p r o v o z o v á n í  k o l o t o č ů  obydlených bytů z majetku města. údajů podle zákona o ochraně 
prostor v budově č. p. 1, Náměstí za cenu 150 Kč /den.osobních údajů. - bere na vědomí návrh starosty 

RaM po projednání schválila: města na změnu pravidel pro prodej Míru, Benešov nad Ploučnicí 
 RaM po projednání  bere              - schválila program jednání RaM pozemků z majetku města. (pedikúra) s nájemkyní. Dodatkem 

na vědomí: - bere na vědomí plnění usn. RaM  17. 10. 2007 /4/. bude prodloužena platnost nájemní 
smlouvy po dohoděs nájemcem      Usnesení č. 498/07:- schválila návrhovou komisi         č. 490/07 /technologie úpravy 
na dobu určitou 2 let s platností     v e  s l o ž e n í :  p .  F r a n c l o v á ,                 podlahy kuchyně ŠJ/RaM bere na vědomí kontrolu 
od 1. 2. 2008. Ostatní ujednání p. Myšíková. /4/ usnesení
smlouvy zůstávají beze změny. /4/ RaM po projednání ukládá:- schválila rozpočtové opatření      Ukládající úkoly:
-  s c h v á l i l a  z a k o u p e n í  č. 10 (SPOCHH - rekondiční pobyt,  - SLM - stezka Ovesná - splněno - ukládá odb. VŽP vždy uvědomit 
r a d i o m a g n e t o f o n u  / z n .  masérský salon Minaříková, f i r m y ,  k t e r é  s e  ú č a s t n í  - ZS - dotační programy - úkol 
PANASONIC za cenu 4. 250 Kč     sociální fond). /4/ poptávkového řízení o výsledku dlouhodobý, bez data ukončení
(z VHP) pro město Benešov n. Pl. / výběrového řízení. Úkol trvalý. -schválila rozpočtové opatření - VŽP - chodníky - splněno
odb. SM / s tím, že bude používán č. 11 (oprava - příjmy z prodeje - ukládá starostovi města zjistit  - VŽP - hřiště Bedřichov - splněno
pro taneční rozvoj dětí a mládeže     bytů). výše režijních nákladů /publikace - VŽP - chodníky Bezručova
a bude svěřen do užívání vedoucí  o městu Benešov n. Pl. /- schválila uzavření smlouvy o dílo - splněno
taneční skupiny Respect Janě na stavební úpravy sociálního - ukládá ved. HS odboru zjistit ceny  - VŽP - vytip. problem. chodníky 
Pospíšilové. /4/zař ízení  vč.e lektroinsta lace za tisk a grafiku v případě vydání - splněno
- schválila uzavření smlouvy v e  v í c e ú č e l o v é m  z a ř í z e n í  knihy o městu Benešov n. Pl.  - SLM - výplně dveří čp. 374 
o  ná jmu  h robového  mís t a                (bývalé kino) č. p. 477, Čapkova - ukládá odb. VŽP ve spolupráci - splněno
č. 213/PII. Smlouva bude uzavře   ul., Benešov nad Ploučnicí dle s odb. SM podat vyjádření ke stavbě - SLM - kontrola plakátovacích 
na na dobu určitou 10 let. /4/doporučení výběrové komise         čerpací stanice /dle žádosti         ploch - trvalý úkol
- schválila uzavření smlouvy na základě výsledků poptávkového Ing. Moravce J. / na p. p. č. 585/8  - ved. VŽP - potah Ovesná - trvá
o nájmu hrobového místa č. 14/LV. řízení s firmou ELECOM s. r. o. a p. p. č. 717 / vyhlášení záměru  - ZS - značení lesních cest - jaro 
Smlouva bude uzavřena na dobu Děčín 1 za částku 410. 766, 41 bez prodeje p. p. č. 717 /- viz příloha. 2008. 
určitou 10 let s platností od 1. 11. DPH s tím, že tato cena je cenou -  ukládá  odb.  SM uzavř í t  Usnesení č. 499/07:
2007. /4/konečnou. /4/ s J. Pospíšilovou /zástupce           - zprávu o činnosti BTS s. r. o. 
- schválila uzavření smlouvy - schválila stavbu oplocení tan. skupiny Respekt/ smlouvu podanou zástupcem města ve valné 
o  ná jmu  h robového  mís t a                pozemku p. p. č. 1263/2 v k. ú. o pronájmu radiomagnetofonu     hromadě společnosti Ing. Josefem 
č. 330/PII. Smlouva bude uzavře   Benešov nad Ploučnicí dle žádosti pro taneční skupinu. Šumou. 
na na dobu určitou 10 let. /4/nájemce pozemku s následujícícmi - ukládá odb. SM prověřit nájemní - bere na vědomí zprávu p. Neliby 

podmínkami: 1) budou dodrženy - schválila uzavření smlouvy smlouvu sl. Jany Feistnerové, o činnosti Služeb města Benešov 
podmínky nájemní smlouvy o nájmu schránky kolumbária č. 11. v případě porušení nájemní n. Pl. 
č. 11/2007 týkající se věcného Smlouva bude uzavřená na dobu smlouvu její okamžité ukončení. - bere na vědomí plán zimní údržby 
břemene práva příjezdu ke garáži určitou 10 let. /4/ - ukládá ved. SLM ve spolupráci místních komunikací předložený 
domu č. p. 232; 2) na provedení - schválila zakoupení hrnčířského s právníkem města prověřit vedoucím Služeb města. 
prací bude vydáno rozhodnutí kruhu ve výši 30. 000, - Kč pro smlouvu na pronájem s f. Slovanka - bere na vědomí sdělení odb. SM 
stavebního úřadu; 3) práce budou město Benešov n. Pl. / odb. SM /       s. r. o. a navrhnout řešení v případě o havari jním stav rozvodů            
provedeny výhradně na náklady s tím, že bude používán veřejností    nesrovnalostí. el. energie a kanalizaci v obřadní 
stavebníka. /4/ a svěřen bude vedoucí zájmového - ukládá odb. SM prověřit soupis síni MěÚ Benešov n. Pl. 
- schválila uzavření dodatku  k rou ž ku  k e ram iky při ZŠ a MŠ m a j e t k u  v  o b j e t k u  k i n a ,             -  bere na vědomí nabídku         
ke smlouvě o nájmu bytu č. 11 v Benešov n. Pl. /4/ popř. navrhnout odpis. PhDr. Heniga ohledně publikace     
domě č. p. 409, ul. Sokolský vrch, - schválila návrh usnesení z jednání - ukládá p. Leknerovi uvědomit o městu Benešov n. Pl. 
Benešov n. Pl. s nájemcem. RaM 17. 10. 2007. /4/ hudební skupiny /zkušebny v kině/ - bere na vědomí přehled čerpání 
Dodatkem bude prodloužena o ukončení nájmu / započetí prací /. a příjmů výstavba bytů - učiliště, 

Poznámka:  Upravená verze   z  d ů vo du   ne do dr že ní  zákonného upozornil, že je nutné, aby zpráva usnesení : 11 pro.
z důvodu dodržení přiměřenosti postupu při předkládání  závěrů  k o n t ro l .  výboru byla řádně Usnesení č. 133/2007:
rozsahu zveřejňovaných osobních z jednání kontrolního výboru odsouhlasena a podepsána všemi ZaM schválilo návrhovou komisi 
údajů podle zákona o ochraně navrhuji tento bod  vyškrtnout  č le ny .     ve s ložení  :  p .  Myšíková,                 
osobních údajů. z programu a zprávu nechat řádně výsledek hlasování pro návrhy p. Neliba, p. Semerádt.
P r o g r a m : o d s o u h l a s i t  v  s o u l a d u  s e   us ne se n í :  11  pr o         Jako ověřovatele zápisu byl 
 1) Zahájení - starosta o zákonem o obcích č. 128/2000 Sb. Usnesení č. 131/2007: zvoleni: p. Tojmar a p. Klouček
2) Kontrola usnesení z minulého § 118 odst. 3. ZaM schválilo program jednání výsledek hlasování pro návrh 
ZaM - starosta  Ing. Mádle - p. Tojmar byl  -  vy šk rtn u tí b o du      usnesení : 11 pro
3) Zpráva kontrolního výboru  s e   z pr á vo u  za  př í tomnost i  3) Zpráva kontrolního výboru + Usnesení č. 133/A/2007: 
- ing Mádle místostarosty seznámen. doplnění bodu . ZaM schválilo ověřovatele zápisu 
1.Zpráva o činnosti BTS, vývoj    p.  T oj m ar - zpráva v této podobě se 5) Změna pravidel pro prodej bytů    v e  s l o ž e n í :  p .  T o j m a r                         
- ing. Šuma mi dostala do rukou až jako podklad a staveb. pozemků. a                    p. Klouček. 
2. 5) Změna pravidel pro prodej do jednání ZaM. Usnesení č. 132/2007:  
bytů a stavebních pozemků  p. Lekner - mohu potvrdit,  Z a M   u k l á d  á   p ř e d s e d o v i  2) KONTROLA USNESENÍ
 - starosta že ujednání s p. Tojmarem  k on t  ro ln íh o   vý b o ru   ne cha t  us. č. 6/2007 komisi pro výběrová 
 6) Prodej, koupě majetku města a  I n g . M á d l e m  j s e m  b y l .  odsouhlasit zprávu do jednání ZaM řízení informovat každé řádné 
 7) Organizační záležitosti Zpráva nebyla v té době v tištěné všemi členy výboru, popř. zprávu zastupitelstvo o plnění usnesení     
 8) Diskuse podobě jako je nyní. přepracovat a předložit na dalším č .  2006/208  včetně podání 
 9) Návrh na usnesení, závěr  p. Klouček - s Ing. Mádlem řádném zasedání ZaM. i n f o r m a c e  o  z v e ř e j ně n ý c h  

konsultoval pouze některé body. Do návrhové komise byli zvoleni zakázkách. 
1) ZAHÁJENÍ  Ing. Mádle - požaduje úkoly pro tito členové - p. Myšíková,  p .  K lo uč ek   -  p ře dn esl zprávu     
starosta - podává návrh na úpravu KV + zřizovací listinu ŠJ. p. Neliba a p. Semerádt. (viz. příloha)
programu: starosta - na závěr diskuse výsledek hlasování pro návrh  Kino : p. Šumová - zda se uvažuje 

Usnesení 16. jednání Rady města Benešov n. Pl. konané dne 17. 10. 2007 od 15. 00 hodin v malé zasedací místnosti MěÚ Benešov n. Pl. 

ZÁPIS ze zasedání Zastupitelstva města konaného dne 24. 10. 07 od 17. 00 ve velké zasedací síni MěÚ v Benešově nad Pl. 
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o j iném vhodném prostoru  st ar os ta  -   př ed lo žil ZaM návrh  s i l n ě   p o d  c e n o u ,  t a k t o  vyj. od ČEZ. . . . )
pro hudební zkušebnu na usnesení (viz. příloha), důvody: neekonomicky bychom se neměli p. Neliba - navrhuje, aby se 

chovatIng. Moravec - nabídl k dispozici společnost ustrnula ve vývoji, pozemek prodal současnému 
prostory fy. Elecom z minulého období je zde spousta Mgr. Špička - tímto způsobem  n áj em c i.  

nedořešených problémů. se prodávaly BJ v téměř v celém us. č. 105/2007 - odb. VŽP uvést p. Semerádt - souhlasí s návrhem 
státě.konečné vynaložené fin. prostředky Ing. Šuma - mělo by se ocenit p. Neliby, mělo by se postupovat 

na rekon. SOU, budovy A+B období, kdy se platily pokuty, p. Semerádt - návrh na změnu jako při prodeji bytů.
v Nerudově ulici s případným v kterém p. Raková projevila pravidel je nespravedlivý vůči Mgr.  Šp i čka  -  podo tknu l ,                
navýšením cen. (viz. příloha) velkou osobní statečnost. lidem, které koupě BJ teprve čeká. že nájemce pozemku musí brát        
Ing. Mádle - požaduje doplnit  -  ni kd y  ne byly stížnosti na dodávku p. Semerádt podává protinávrh  v  ú v ah u to, že je zde pouze               
do komenáře: rozpočtové náklady tepla. na usnesení : v pronájmu.
+ skutečné náklady a případný - společnost je v dobré ekonomické Z a M  s c h v á l i l o  z a c h o v á n í  p. Klouček - navrhuje prodat 
rozdíl odůvodnit situaci. dosavadních pravidel pro prodej pozemek pouze benešovským 
Usnesení č. 134 /2007: b y t ů  s  v y j í m k o u  b o d ů  občanům a to obálkovou metodou.Mgr. Špička - také ocenil zásluhy 

5 a 6. ZaM ukládá odb. VŽP doplnit p. Rakové. Návrhy na způsob prodeje vzešlé 
u každé firmy, která se podílela      výsledek hlasování pro návrh z diskuse:- upozornil  ale,  že funkce 
na realizaci rekon. bytů v SOU usnesení : 4 pro, 7 protijednatelky není funkcí doživotní. 1) pozemek prodat současnému 
projektové náklady, skutečné tento návrh nebyl přijat, zároveň nájemci.p. Klouček - souhlasí s názorem 
náklady a  př ípadný rozdí l  však chybí potřebná nadpoloviční starosty, že společnost stagnuje. 2) při prodeji použít obálkovou 
odůvodnit. většina k přijetí původního návrhu. metodou.Ing. Mádle - navrhuje provést 
s t a r o s t a  -  z d a  b y l  z n á m  starosta - tento bod se odkládá       v BTS kontrolu a na základě 3) prodat pozemek benešovským 
z a s t u p i t e l s t v u  „ s t a r t o v a c í  na příští jednání ZaM.výsledku se rozhodnout. občanům obálkovou metodou.
rozpočet"? Prodej pozemků starosta - v BTS právě probíhá starosta nechal hlasovat o prvním 
Ing. Moravec - byla vypočítána personální audit, jehož výsledek starosta - navrhuji změnu proto,  n á vrhu.
cena za m2 pro účely stanovení budeme také respektovat. že by město nemělo čekat několik výsledek hlasování pro 1. návrh :    
kupní ceny - bylo by vhodné si vzít let na kolaudaci RD, kdy teprvé - ovšem jako jednatele společnosti 8 pro, 1 proti, 2 se zdrželi
z určitých chyb ponaučení a akci poté nástává úhrada kupní ceny       si představuji člověka aktivního    Usnesení č. 141/2007: 
takovéhoto rozsahu např. Zastřešit - aby nedocházelo ke spekulacím se snahou získávat pro společnost ZaM schválilo prodej pozemku     
subdodavatelem. s pozemky, bude toto v kupní      nové zákazníky apod. na výstavbu rodinného domku        
p .  Lekne r  -  pokud  měs to  sml. ošetřeno předkupním právem výsledek hlasování pro návrh p. p. č 678 o výměře 1. 533 m2        
" s p o n z o r u j e "  v ý s t a v b u  pro město.usnesení : 9 pro, 1 proti, 1 se zdržel v k. ú. Benešov nad Ploučnicí za 
soukromých bytů, porušuje tím  p. Suchá - upozornila, že je potřeba Usnesení č. 137/2007: cenu obvyklou. 
evropské zákony. jasně stanovit za jakou cenu          ZaM doporučuje svým zástupcům - prodej p. p. č. 676, k. ú. BŠ
us. č. 119/2007 - starostovi města se budou tyto pozemky prodávat     ve společnosti BTS s. r. o. iniciovat výsledek hlasování pro návrh 
vytvořit pracovní skupinu, která se - viz. další návrhy na usnesení.s v o l á n í  v a l n é  h r o m a d y  usnesení: 11 pro
b u d e  z a b ý v a t  m o ž n o s t m i  výsledek hlasování pro návrh s programem odvolání jednatele Usnesení č. 142/2007:
a  p o d m í n k a m i  p o d p o r y  usnesení :11 prospolečnos t i ,  zvol i t  nového ZaM schválilo prodej pozemku       
podnikatelských projektů v centru Usnesení č. 138/2007:jednatele společnosti a na základě na výstavbu rodinného domku 
Benešova nad Pl. nesplněno výsledku auditu posoudit novou ZaM schválilo návrh, aby při p. p. č. 676 o výměře 1. 736 m2 v k. 
- přesunuto na 19. 12. 07. strukturu společnosti. prodeji pozemků určených pro ú. Benešov nad Ploučnicí za cenu 
us. č. 124/2007 - starostovi města zástavbu bylo zrušeno pravidlo termín: do konce listopadu 2007 obvyklou. 
uč ini t  nutné  právní  úkony            uzavírat smlouvu o smlouvě - odkoupení části p. p. č. 695/17
pro provedení změny názvu budoucí a prodej byl uskutečněn 5 )  Z M Ě N A  P R AV I D E L             výsledek hlasování pro návrh 
v obchodním rejstříku vedeném k u p n í  s m l o u v o u  pro prodej bytů a stav. pozemků. usnesení: 11 pro
u Krajského soudu v Úst í             s předkupním právem za cenu Prodej bytů Usnesení č. 143/2007:
nad Labem v oddílu Pr, vložka obvyklou. s t a r o s t a  -  c e n y  n a  t r h u                       ZaM schválilo odkoupení části 
- úkol byl splněn. z nemovitostmi rapidně stoupají, pozemku p. p. č. 695/17 o výměře 
us. č. 128/2007 - zástupcům města  6) PRODEJ, KOUPĚměsto by mělo natuto skutečnost 406 m2 za cenu 20 300 Kč. 
hledat řešení na financování opravy - prodej BJ čp. 454, Českolipská ul.reagovat .  Na základě  toho 
el.vozíku (v případě potřeby)       výsledek hlasování pro návrh předkládám následující  návrh      7 )  O R G A N I Z A Č N Í  
pro p. Cíchovou. usnesení : 11 prona usnesení : ZÁLEŽITOSTI
starosta: odpověděl dopisem,       Usnesení č. 139/2007:ZaM schválilo změnu pravidel  Uzavření mandátní smlouvy
od p. Cíchové nepřišla prozatím prodeje obydlených bytů v majetku ZaM schválilo prodej bytu č. 454/8 výsledek hlasování pro návrh 
žádná reakce opravu el. vozíku města Benešov nad Ploučnicí  v  do m ě  č.  p . 4 5 4,  ul. Českolipská, usnesení : 11 pro
zajistí Magistrát města Děčín,      a to v článku 8 určení ceny. Benešov nad  Ploučnicí o velikosti Usnesení č. 144/2007:odb. soc. věcí výsledek hlasování 1+1, ploše 51, 13 m2, za cenu      Bod 1 zrušit a nahradit zněním: ZaM schválilo uzavření mandátní pro návrh usnesení : 11 pro 164. 760 Kč. a) cena za jednotku bude stanovena smlouvy s paní Ing. Jitkou Usnesení č. 135/2007: - prodej částí pozemků v k. ú. znaleckým posudkem přistanovení Licinbergovou na provedení 
ZaM bere na vědomí plnění Ovesnác e n y  z n a l e c  p ř i h l é d n e                      přezkoumání hospodaření ÚSC.
ukládajících usnesení z minulého k prokázaným nákladům na úpravy výsledek hlasování pro návrh Benešov nad Ploučnicí za rok 2007 jednání ZaM bytu ze strany nájemce usnesení : 11 pro ve smyslu ustanovení zákona 

b) k základní ceně za jednotku  U s n es en í č. 140/2007: o  o b c í c h ,  z á k o n a  
3) ZPRÁVA O ČINNOSTI BTS se dále připočítává částka pro ZaM schválilo záměr prodeje části o účetnictví (zákon č. 563/1991 Sb. 
 Ing. Šuma - přednesl zprávu       pokryt í  nákladů  spojených              pozemku p. p. č. 40, části pozemku ), zákona o auditorech a Komoře 
(viz. příloha) s prodejem. p. p. č. 729/1 a části pozemku p. p. č. a u d i t o r ů  ( z á k o n  
 - potvrdil, že se VH zabývá Bod 2 zrušit v plném rozsahu. 730/1 v k. ú. Ovesná. č. 524/1992 Sb. ) a ostatních 
p ř í p r a v o u  p o d k l a d ů  p r o  Bod 5 zrušit v plném rozsahu.  - prodej p. p. č. 678, k. ú. Benešov platných právních předpisů. 
ekonomické posouzení možného nad Pl. (viz. příloha)Bod 6 zrušit v plném rozsahu. OZV č. 3/2007 a zrušení OZV 
odkupu podí lu  minori tního starosta : jelikož se přihlásilo více D i s k u s e : č. 1/2003.
vlastníka, termín: do konce zájemců, musíme vybrat vhodný p. Suchá - nesouhlasí  tajemník - vysvětlil problematiku 
listopadu. způsob prodeje. s navrhovanou cenou z důvodu týkající se výše uvedených 
starosta - na základě těchto zájemci o prodej: p. Džiovalas dokončení privatizace BJ (zbývá vyhlášek
podkladů bude svoláno mimořádné p. Rudolf, p. Brabeneck prodeji cca 20 bytů). Tito Z důvodů zvláštního zřetele 
zasedání ZaM.  D i s k u s e :nájemníci jsou postaveni před vhodných tj. výběr poplatk? (OZV 
výsledek hlasování pro návrh "hotovou věc", nemají právo p. Brabenec - jeho rodina má č .  3 / 2 0 0 7 )  a  o b a v  
usnesení : 11 pro výběru oproti ostatním zájemcům  pozemek  v pronájmu již 25 let, 2x z  možné  ne ja snos t i  (OZV              
Usnesení č. 136/2007: o  koupi  BJ  Ing .  Moravec   se  sn a žil i p oz em e k  od ko u pi t.    č. 4/2007) ZaM vzalo na vědomí 
ZaM bere na vědomí zprávu - podporuje návrh starosty. p. Džiovalas - má zařízená všechna nabytí účinnosti obou OZV dnem 
o činnosti BTS s. r. o.  p. Neliba - vzpoměl prodej bytů   p otřebná vyjádření (rozhledové vyhlášení. 
Odvolání jednatelky BTS s. r. o. na Sídlišti, kdy se BJ prodávaly poměry,  napo jen í  na  s í tě ,  
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výsledek hlasování pro návrhy opatření č. 12 možnosti položení plynovodu na místě p. Lekner.
usnesení : 11 pro do výkopu kanalizace + zajištění Usnesení č. 148/2007:  Ing. Mádle - dotazoval se na rekon. 

p r ů z k u m u  z á j m u  o b č a n ů                 Usnesení č. 145/2007 : kaple na hřbitově a tím možnosti ZaM schválilo návrh rozpočtového 
o plynofikaci rozloučení se zesnulými v těchto ZaM schválilo obecně závaznou opatření č. 13
výsledek hlasování pro návrh prostorách.vyhlášku č. 3/2007 o místních Usnesení č. 149/2007:
usnesení :11 propoplatcích, dnem nabytí účinnosti  p. Strnadová - během 3 týdnů bude ZaM schválilo návrh rozpočtového 

této vyhlášky se zrušuje obecně Usnesení č. 150/2007: hotová PD na rozlučkovoumístnost opatření č. 14
závazná vyhláška  č. 1/2003 ze dne a 16. 11. 07 podáme žádost o dotaci.ZaM ukládá odb. VŽP zkontaktovat Odkanalizování města 
1. 1. 2004 . spol. RWE ohledně možnosti starosta - město by mělo občanům 
Usnesení č. 146/2007: položení plynovodu do výkopu 9) ZÁVĚRvyjít vstříc zajištěním jednotného 

kanalizace + zajištění průzkumu ZaM schválilo obecně závaznou  Jelikož již nebylo dalších dotazů projektu na přípojky - viz. vyjádření 
zájmu občanù o plynofikaci. vyhlášku č. 4/2007, kterou se ruší či připomínek požádal starosta SÚ

O Z V 6 / 2 0 0 5  o  n a k l á d á n í  starosta - informoval o dopisu SMO členy návrhové komise k sestavení 
s  k o m u n á l n í m  o d p a d e m  týkající se navýšení rozpočtu       návrhu usnesení. 8) DISKUSE 
a se stavebním odpadem na území pro obce, pro BŠ to znamená částku výsledek hlasování pro návrh Ing. Mádle - požádal za KV            
města Benešov nad Ploučnicí. 753 000, - Kč (viz. příloha) usnesení:11 proo předložení smlouvy o předání 
Finanční záležitosti (viz. přílohy) p .  Š u m o v á  -  u p o z o r n i l a ,                 Usnesení č. 151/2007:majetku SčVaKu a o všechny 

že na úřední desce nejsou výsledek hlasování pro návrhy  ZaM schválilo návrh usnesení         smlouvy stavebního charakteru.
aktualizována usnesení ze ZaM.usnesení : 11 pro z jednání dne 24. 10. 2007. p. Tojmar - navrhuje, aby odb. VŽP 
 - dále měla připomínky k Beneš. Usnesení č. 147/2007: zkontaktoval  RWE ohledně 
novinám, dotazy zodpověděl        ZaM schválilo návrh rozpočtového 
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Vernisáží byl ukončen projekt Vzdělaná Evropa 
proděkan Mgr. Lukáš Círus, šéf katedry se získat pro školu akreditaci pro pořádání 

výchov uměním Doc. Mgr. Vladimír Šavel, vzdělávacích kurzů. .
                          Mgr. Dagmar Tesarčíková   lektoři výtvarných kurzů Mgr. Alois Kračmar 
                                 (www.zsbnpl.cz)a Mgr. Milada Linhartová. Přivítali jsme také 

ředitele Gymnázia Heidenau Uwe Becka. 
Projekt Vzdělaná Evropa je podpořen Velmi zajímavý byl na vernisáži efekt 

z Fondu malých projektů v rámci iniciativy setkání několika generací, které se podílely   
S p o l e č e n s t v í  I N T E R R E G  I I I A  na projektu. Senioři z Benešova a Heidenau, 
prostřednictvím Euroregionu Elbe / Labe.v jejichž režii byla první část projektu 

- Benešovská kraslice, akce zaměřená          

na poznávání tradic sousedů. Účastníci          

a lektoři výtvarných a multimediálních 
Ve středu 24. 10. 2007 se v prostorách 

vzdě lávac í ch  ku rzů ,  k t e ř í  zvo l i l i                  
benešovské základní školy setkalo mnoho 

pro prezentaci výsledků své práce právě 
významných hostů. Konala se totiž vernisáž 

z a h a j o v a n o u  v ý s t a v u  a  d ě t i  
výstavy výtvarných prací učitelů základních 

z Benešova a Heidenau se svými učiteli,   
škol z Benešovska, studentů Katedry výchov 

které takto slavnostně zakončily druhý 
uměním Univerzity J. E. Purkyně v Ústí      

výměnný pobyt. 
nad Labem a dětí z benešovské základní 

O přípravu a hladký průběh vernisáže se už 
školy. Vernisáž a následná výstava byly 

tradičně postarali učitelé, lektoři a správní 
vyvrcholením poslední fáze projektu 

zaměstnanci školy. Instalaci výstavy 
Školní výstavu navštívili i senioři                Vzdělaná Evropa - projektu, který škole 

bravurně zvládla Lenka Řadová s lektorem 
z Heidenau. Na fotce se svými hostiteli            přinesl finanční prostředky z Fondu malých 

Lojzou Kračmarem. O videoprojekci průběhu 
z Benešova.projektů EU na realizaci několika 

společných setkání se postarala Mgr. Hana 
vzdělávacích kurzů, výstav a výměnných 

Šindlerová. DVD bezvadně připravil Ota 
pobytů žáků z obou stran hranice.

D r a č k a .  D o k u m e n t a c í  v ý s t a v y  
Zahájení se ujal ředitel školy Mgr. Jiří 

a publikováním byla pověřena Mgr. Mirka 
Špička, který uvítal významné hosty 

Šmídová. Tlumočil již tradičně Milan Vokatý. 
- představitele spolupracujících  měst 

Voňavé občerstvení připravila Eliška 
- Benešovského starostu Karla Vrbického, 

Prokopcová spolu s Markétou Chvojkovou 
místostarostu Heidenau Jürgena Opitze 

a o tom, že lidem chutnalo, svědčily             
a tajemníků městských úřadů Zdeňka Přivřela 

po skončení vernisáže prázdné mísy. 
a Uwe Leassiga.

Všechna díla tvoří nyní výzdobu školy a my 
Vernisáž poctili svou přítomností děkan 

již chystáme další výtvarný kurz, sháníme 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 

dotace na příští projekt a připravujeme          
Doc. Mgr. PhDr. Zdeněk Radvanovský Csc., 

Taneční klub Respect má již na šedesát členů
Nově vzniklý taneční klub Respect zaujal 

rodiče dětí a benešovskou mládež a hlásí 

obsazenou kapacitu. Na 60 členů trénuje 

třikrát týdně v tělocvičnách základní školy 

pod vedením Vlasty Krejčího. Nejmenší děti 

cvičí vždy pravidelně v pátek, hlavní 

kategorie společně s juniory dvakrát týdně    

v úterý a ve středu. Na 13. listopadu připravil 

TK Respect pro své nejmenší členy taneční 

soustředění. Lektorka Míša z děčínské 

taneční skupiny Scratch bude děti učit 

minutovou sestavu ve stylu disco a show 

dance.                                                        (rl)

Topení ve škole teď nehřeje 
Týden bez tepla z ústředního topení čeká 

žáky prvního stupně benešovské základní 
školy. Důvodem je havárie topného kanálu 
v oblasti mezi školní jídelnou a budovou 
školy. „Výměna zařízení bude trvat přibližně 
jeden týden. Už jen odkrytí kanálu má          
na svědomí menší výtopnost školy, " uvedl 
benešovský starosta Karel Vrbický. 

Žáci se zimy ale bát nemusejí. Vedení školy 
bude situaci řešit dvěma způsoby. Část 
školáků se na tuto dobu přestěhuje do druhé 
budovy školy, v ostatních třídách dodají teplo 
přímotopy.                                                (ah) 

Pracovník firmy Bardzák pan Horák při 
odstraňování starých trubek.

Vlasta Krejčí při pátečním tréninku            
s nejmenšími tanečníky TK Respect.

Foto: R. Lekner
Foto: R. Lekner

Tato akce byla spolufinancována
z prostředků EU.



Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí                   

a především pevné zdraví.  

Nové knihy v městské knihovně
Pro ženy Napětí
Steel Danielle  Dům  Sára Andersonová Schlink  Bernhard  Návrat  napínavý, takřka 
pracuje jako poradkyně pro finanční detektivní příběh s motivem objevování         
záležitosti v právnické firmě. Po smrti a vyrovnávání se s nacistickou minulostí. 
jednoho z klientů získá tři čtvrtě milionu 
dolarů. Za ně koupí od dědiců dům na Pacific Špionážní
Heigts a zamiluje se do Jeffa. Co na to její Forsyth Frederick  Afghánec   v počítači 
přítel Phil? vysokého představitele Al-Kajdy jsou 
Plaidy  Jean  Radosti lásky  další z příběhů o nalezeny dva podezřelé textové dokumenty. 
angl ických krá lovnách,  tenktokrá t  Zpravodajští experti však zůstávají              
o portugalské princezně Kateřině z Braganzy. na mrtvém bodě. 
Green, Jane  Výměna  na první pohled se zdá, Altman  John   Pozorovatelé   nebezpečná 
že Vicky Townsleyová má všechno. hra na kočku a myš mezi zatčeným teroristou, 
A Amber Winslowová má přesně to, co Vicky špičkovým psychiatrem a chladnokrevným 
chce. Ale ani jedna není šťastná. Pomůže jim nájemným vrahem. 
výměna k jejich štěstí?

Z lékařského prostředí
Detektivky Dreyer  Eileen   Anděl smrti    ve městě už 
McBain Ed Uprchlík  Johny Lane došlo k několika záhadným vraždám žen. 
z newyorského Harlemu Luise Ortegu Zdravotní sestřičce Casy se zatají dech, když 
nezabil, ale neví, jak to dokázat. Z paže mu mezi strašnými případy začne spatřovat 
kape krev, a pokud ho nedostane policie, souvislosti. 
určitě se to podaří krysám. 

Doubek Václav
Brejša Jaromír
Sýkorová Vlasta
Bambasová Eva
Šlechtová Pavla
Malý Pavel
Němcová Olga
Novák Alois
Šulc Bohumír
Kucharová Helena
Belatková Božena
Kolář Vítězslav
Knapová Věra
Loudová Marie
Pilecká Pavlína
Pospíšilová Libuše
Sladomel Josef
Tesař Jiří
Novák Karel
Tvardzik Jan
Peč František
Kremlová Květoslava
Slowíková Marie
Pelikánová Eva
Kaletusová Věra
Vaňha Stanislav
Dolejš František
Horvát Michal
Kukačka Blahoslav
Valátová Irena
Čapková Růžena
Frohlichová Helena
Pipková Věra
Kaufmannová Rozalia
Kubínová Marie

Jubilanti - listopad 2007

Skvělý přívýdělek pro studentky, maminky na mateřské dovolené, 
ale i zaměstnané ženy. Vydělejte si na kosmetiku pro vlastní potřebu, 

ale i na další Vaše zájmy a koníčky! 
Věřím, že prodej kosmetiky Avon se také stane Vaším koníčkem tak, 

jak je tomu u většiny Avon ladies.
Práce Avon lady je zábavná a nenáročná. 

Registrace je bez poplatků a závazných podmínek. 
Bližší informace Vám ráda sdělím na emailu: 

avondc@decin.cz nebo 724 804 013. 

Staňte se Avon ladyStaňte se Avon lady

Foto: Radek Lekner

Dne 18. 11. 2007 
uplyne pět dlouhých 
let, kdy od nás 
odešla tam, odkud 
není návratu, naše 
milovaná maminka 
a  bab ička  paní   
Marie Lorenzová. 

V našich srdcích 
však zůstává s námi.

S  l á skou  vzpomína j í  dce ra                 
s manželem  a  vnoučaty.

Již deset let 
v z p o m í n á m e       
na drahého tatínka 
a manžela pana 
I n g .  E m i l a  
Vrbického.

S úctou a láskou 
manželka a děti 

s rodinou.
D ě k u j e m e          

z a  t i c h o u  
vzpomínku.

Výprava z klubu seniorů v Benešově       

nad Ploučnicí se v sobotu 20. října 2007 

vydala do Heidenau na další z akcí konajících 

se v rámci partnerství obou měst.                    

Již pravidelně v říjnu jsou benešovští senioři 

zváni do Heidenau na utkání v bowlingu.     

Ani letos nechyběla bezvadná atmosféra, 

dobrá zábava a solidní sportovní výsledky       

i když o ty šlo až v poslední řadě. :)   
     (rl)

Senioři „kouleli"
za hranicemi
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Vzpomínka
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Akce ve městě
Adventní koncert - Solideo

pá 30. 11. 2007 18:30 h - Horní zámek, 

Benešov nad Ploučnicí

so 1. 12. 2007 17:00 h
Sraz: na náměstí, lampiónový průvod směr 

sídliště a koupaliště
Dětská diskotéka, soutěže, zábava. 
Vstupné: 25 Kč
Připravuje: Zuzana Miškovská

Zámecké vánoční trhy
čt 13. 12. 2007 9:00 - 16:00 h
Horní zámek, Zámecká ulice, Benešov    

nad Ploučnicí.
V prostorách nádvoří Horního zámku         

a Zámecké ulice budou probíhat vánoční 

trhy.
Vánoční trhy jsou pořádány ve spolupráci 

se Státním zámkem Benešov nad Ploučnicí.

Adventní koncert 
- Quitar Arte Trio

pá 14. 12. 2007 18:30 h - Horní zámek, 

Benešov nad Ploučnicí

Velká Vánoční divadelní hra
28. 12. 2007 17:30 h - Kostel sv. Anny, 

Malá Veleň - Jedlka Hra se zpěvy                

o narození Ježíše Krista v Betlémě. Hrají     

a zpívají mladí pěvci z Ústí nad Labem.
Autobusové spojení linkou DMPD a.s. 

Děčín: tam v 17:05 z náměstí, zpět v 19:25   

z Jedlky.
Hru připravi la:  Jana Scholzeová

Srdečně zve BS-AKTIV všechny naše 

spoluobčany k této velkolepé podívané.

Mikulášský lampiónový 

průvod a besídka

SoliDeo pod vedením Miloše Fr. Rejmana 
představí nový adventní koncert s nevšední 
hudbou 4 neděl před vánocemi a s dvacítkou 
historických hudebních nástrojů.

ČERNÁ KRONIKA

Během dvou dnů
dvakrát hořelo

V úterý 6. listopadu po 23. hodině byl 

oznámen požár stodoly na Ovesné. 

Třípatrová stodola, ve které bylo mimo 

jiné uskladněno i velké množství dřeva  

a sena, lehla popelem. U požáru 

zasahovalo celkem 6 jednotek včetně 

benešovského Sboru dobrovolných 

hasičů. Příčina požáru je předmětem 

vyšetřování. 

O den později, v noci ze 7.                 

na 8. listopadu vzplál oheň v bytě            

v domě v ulici Boženy Němcové. Díky 

rychlému zásahu SDH byl požár rychle 

uhašen, zásah jistila i profesionální 

hasičská jednotka z Děčína. 
Požár byl způsoben výbuchem 

televizoru.

Více fotek naleznete na serveru 

www.bnpl.cz.
                                                      (rl)

Černá kronika
omluva

Omlouváme se za nepřítomnost 
aktuální svodky Policie ČR. Do 
uzávěrky jsme bohužel opětovně 
nezískali potřebná data.

PROVOZNÍ DOBA 
MC MEDVÍDEK BEN

Mikulášský lampiónový
průvod a besídka


